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ZAPISNIK
S 2E. SIEDiIICE OPEINSKOG YIJECA OPCINE FTJZINE ODRZANE U VIJECNICI
OPCNIE TUZINE DANA 13. OZUJXA 2025. GODII\IE S POCETKOM U 17:I[ SATI

Nazodni:

dlanovi Opdinskog vijeCa: Slavko Startrevi6, Valentin Crljenko, Nata5a Marohni6
TrglavEnik, Tajana Kauzlarid Koricg Dario Colnar, Nata5a BlaZevi6 Star{€vid,
Slobodan HuS, Marinko Kaudarid, Sabina Urbanc

Ostali nazolni:

r David Bregovac, op6inski nadelnik
o Helena Pavi6, proCelnica Jedinstvenog upravnog odjela Opdine FuZine

r Josipa Vlahovi6, strudni suradnik za komunalne poslove

o Jasminka Budiseli6, rcferent za proralun i financije
r Maja StardeviC, viSa strudna suradnica za financije i druiwene djelatnosti
r Manuela To5id, zapisnidar
o Predstavnici medija

Do 8. tolke dnevnog redr

o Ravnateljica DV ,,SnjeZna pahulja" Mima Svast

Prije podetka sjednice Predsjedniku vijeca Valentinu Crljenku obratili su se odvjetnik Danijel

Jurii, Goran Simac i Zlatko Grenko koji su, kao zainteresirana javnost podnijeli zahtle't za

prisustvovanje na sjednici te su istaknuli da ce ispred vijednic.e sacekati 9. tolku Dnevnog reda

Predsjednik vijeda Valentin Crljenko prije podetka sjednice imosi oditovanje na istup nadelnika

@ine Mrkopalj Josipa Brozovica u javnosti, a vezano za ne dono5enje Odluke o zajednidkom

obavljanju djelatnosti pred5kolskog odgoja i obrazovanja i sklapanju Sporazuma o
zajednidkom obavljanju djelatrosti predlkolskog odgoja i obrazovanja s Opcinom Mrkopalj na
proiloj sjednici.
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Predsjdnik Vdentin Crljenko je nadalje utvrdio daje na dana5njoj sjednici nazolno 9 (devet)
dlanova Opdinskog vijeda te da je nazodan dovoljan broj dlanova kako bi sve donesene odluke
bile pravovaljane.

Predsjednik Valentin Crljenko obavijestio je prisutne da se sjednica snima

Predsjdnik Valentin Crljenko navodi da se krede s prihvacanjem predloZenog Zapisnika s 27 .

sjednice @inskog vijeda Opdine FuZine odrZane 10. veljate 2025. godine.

Zapisnik s prethodne sjednice stavljen je na primjedbe.

Nitko nema primjedbi na zapisnik.

Predsjednik Valentin Crljenko daje na glasovanje predloZeni Zapisnik s 27. sjednice Opdinskog
vijeda @ine FuZine odrZane 10. veljade 2025.godine.

S 9 (devet) glasovr ZA (Slavko StarIevi6, Valentin Crljenko, Nata5a Marohni6 Trglavdnit
Tajana Kauzlarid Korica, Dario Colnar, Nata5a Blaievid StardeviC, Slobodan HuS, Marinko
Kauzlari6, Sabina Urbanc) prihvaden je Zapisnik s 27. sjednice Opdinskog vijeda Opdine
Fuline.

Za vijecnieka pitanja prijavili su se:

l. Nata5a BlaZeviC Stardevid - dva (2) pitanja
2. Nata5a Marohni6 TrglavCnik - dva (2) pitanja
3. Tajana Kauzlarid Korica - dva (2) pitanja

Prcdsjednik Valentin Crljenko proditao je Dnevni red:

DNEVNI RED

l. VijedniIka pitaqia
2. Prijedlog Godi5njeg izvjeStaja o izvrSenju Proraluna @ine FuZine za 2024. godnu

(izvjesitelj : Jasminka Budiselid)
3. Prijedlog Izvjetda o izvrSe4iu Programa gratlenja komunalne infrastrukture za 2024.

godinu (izvjestitelj: Josipa VlahoviC)
4. Prijedlog Izvje5da o izvrSenju Pmgrama odrZavanja komunalne infrastrukture za 2024.

godinu (izvjestitelj: Josipa Vlahovi6)
5. Prijedlog Odluke o nadinu oswarivanja prednosti pri upisu djece u Djo[ji vrti6,,snjehra

pahulja" (izvjestitelj: Helena Pavi6)
6. Suglasnost na Odluku o postupku i mjerilima upisa u Djedji vrti6 ,,SnjeZna pahulja* za

pedago5ku godinu 202512026 (intjestitelj: Mima Svast, ravnareljica DV ,,SnjeZna pahulja")
7. Prijedlog Odluke o imjeni Odluke o osnivanju Djedjeg vrtida ,,Snjeina pahulja"

(izvjestirclj: Helena PaviC)
8. Prijedlog Odluke o zajedniEkom obavljanju djelatnosti pred5kolskog odgoja i obrazovanja

i sklapanju Sporazuma o zajednidkom obavljanju djelatrosti predlkolskog odgoja i
obrazovanja s @inom Mrkopalj (izvjestitelj: Helena PaviC)

9. Prijedlog Odluke o D(. izmjenama i dopunama hostomog plana uretlenja @ine Fufine
(izvjestitelj : Helena Pavi6)
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10. Prijedlog Odluke o izboru najpovoljnijih ponuda za prodaju nekretnina u vlasni5tvu Opcine
FuZine (izvjestitelj : Josipa Vlahovi6)

I I . Prijedlog Odluke o sufinanciranju troikova za prikljudenje nekretnine (gradevine) na sustav
javne odvodnje (izvjestitelj: Helena Pavi6)

12. Prijedlog Odluke o izrnjeni Odluke o davanju u zakup i na priwerneno koriStenje javnih
povrSina i zemlji5ta u vlasniStru Op6ine FuZine (izvjestitelj: Maja Stardevii)

13. Prijedlog Pravila zz upravljanje dokumentamim gradivom Op6ine FuZine (izvjestitelj:
Helena Pavi6)

14. Prijedlog Odluke o isplati nagrade nadarenim pojedincima (izvjestitelj: Maja Stardevii)
15. Prijedlog Odluke o proglaSenju podasnog gradanina Opcine FuZine (izvjestitelj: Maja

StarEevi6)
16. Prijedlog Odluke o utvrdivanju lokacija za kupanje i tmjanje kupaliSne sezone u 2025.

godini (izvjestitelj: Helena Pavi6)
17. IzvjeS6e o lokacijama i kolidinama odbadenog opada i troikovima otklanjanja odbadenog

otpada u okoliS na podrudju Opiine F.uline za 2024. godinu (izvjestitelj: Helena Pavi6)

Natasa Marohni6 Trglavdnik predlaZe da se s Dnevnog reda izostavi 9. todka, Prijedlog Odluke
o IX. izmjenama i dopunama Prostomog plana uredenja Op6ine FuZine.

Predsjednik Valentin Crljenko daje na glasovanje Prijedlog da se 9. todka Dnevnog red4
Prijedlog Odluke o IX. izrnjenama i dopunama Prostomog plana uredenja Opcine Fu2ine
izostavi s Dnevnog reda danaSnje sjednice.

ODLUKA

S Dnevnog reda 28. sjednice Opdinskog vijeda izostavlja se 9. toEka Dnevnog reda,
Prijedlog Odluke o IX. izmjenama i dopunama Prostornog plana uredenja Op6ine

Fuiine

Predsjednik Valentin Crljenko daje na glasovanje Prijedlog novog Dnevnog reda:

DNEVI{I REI)

1. Vijecnidka pitanja
2. Prijedlog Godi5njeg izvjeStaja o izvr5enju Proraduna Opcine FuZine za 2024. godinu

(izvjestitelj : Jasminka Budiseli6)
3. Prijedlog Izvje5ia o izvr5enju Programa gradenja komunalne infrastrukture za 2024.

godinu (izvjestitelj: Josipa Vlahovid)
4. Prijedlog Izvje5da o izvr5enju Programa odrfuvanja komunalne infrastrukture za 2O24.

godinu (izvjestitelj: Josipa Vlahovii)
5. Prijedlog Odluke o nadinu ostvarivanja prednosti pri upisu djece u Djedji vrtii ,,Snjeina

pahulja" (izvjestitelj: Helena Pavii)
6. Suglasnost na Odluku o postupku i mjerilima upisa u Djedji vrti6 ,,Snje7na pahulja" za

pedagoiku godint202512026 (imjestitelj: Mima Svast, ravnateljica DV ,,SnjeZna pahulja")
7. Prijedlog Odluke o izrnjeni Odluke o osnivanju Djedjeg vrtida ,,Snjetuia pahulja"

(izvjestitelj : Helena Pavii)
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S I (osam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Nata5a Blazevii Stardevi6, Slobodan HuS, Nata5a

Marohnii Trglavdnik, Tajana Kauzlari6 Korica, Sabina Urbanc, Marinko Kauzlari6, Dario
Colnar) i s 1 (JEDNIM) glasom SUZDRZAN (Slavko Stardevid) donosi se:



8. Prijedlog Odluke o zajednidkom obavljanju djelatnosti pred5kolskog odgoja i obrazovanja
i sklapanju Sporazuma o zajednidkom obavljanju djelatnosti pred5kolskog odgoja i
obrazovanja s Op6inom Mrkopalj (izvjestitelj: Helena Pavi6)

9. Prijedlog Odluke o izboru najpovoljnijih ponuda za prodaju nekretnina u vlasni5tvu Opiine
FuZine (izvjestitelj : Josipa Vlahovid)

10. Prijedlog Odluke o sufinanciranju troSkova za prikljudenje neketnine (gradevine) na sustav
javne odvodnje (izvjestitelj: Helena Pavii)

t 1. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o davanju u zakup i na priwerneno koristenje javnih
povr5ina i zemljiSta u vlasni5tvu Op6ine Fuiine (izvjestitelj: Maja Stardevi6)

12. Prijedlog Pravila zz upravljanje dokumentamim gradivom Opcine FuZine (izvjestitelj:
Helena Pavi6)

13. Prijedlog Odluke o isplati nagrade nadarenim pojedincima (izvjestitelj: Maja Stardevi6)
14. Prijedlog Odluke o proglaSenju podasnog gradanina Opiine FuZine (izvjestitelj: Maja

Stardevi6)
15. Prijedlog Odluke o utvrdivanju lokacija za kupanje i trajanje kupali5ne sezone u 2025.

godini (izvjestitelj: Helena Pavi6)
16. Izvje5ie o lokacijama i kolidinama odbadenog otpada i troSkovima otklanjanja odbadenog

otpada u okoli5 na podrudju Op6ine Fuiine 222024. godinu (izvjestitelj: Helena Pavi6)

Predsjednik Valentin Crljenko utvrduje daje jednoglasno prihvaden sljedeii

DNEYNI RED

I . Vijeinidka pitanja
2. Prijedlog GodiSnjeg izvjeStaja o izvrienju Proraduna Opcine FuZine za 2024. godinu,

(izvjestitelj : Jasminka Budiselii)
3. Prijedlog Izvje56a o izvrSenju Programa gradenja komunalne infrastrukture za 2024.

godinu (izvjestitelj: Josipa Vlahovi6)
4. Prijedlog lzvjeSia o izwSenju Programa odrZavanja komunalne infiastrukture za 2024.

godinu (izvjestitelj : Josipa Vlahovi6)
5. Prijedlog Odluke o nadinu ostvarivanja prednosti pri upisu djece u Djedji vrti6 ,,Snjeina

pahulja" (izvjestitelj : Helena Pavi6)
6. Suglasnost na Odluku o postupku i mjerilima upisa u Djedji vrti6 ,,Snjeina pahulja" za

pedago5ku godinu 202512026 (izvjestitelj: Mima Svast, ravnateljica DV ,,Snjezna pahulja")
7. Prijedlog Odluke o izrnjeni Odluke o osnivanju Djedjeg vrtiia ,,Snjeina pahulja"

(izvjestitelj: Helena Pavii)
8. Prijedlog Odluke o zajednidkom obavljanju djelatnosti pred5kolskog odgoja i obrazovanja

i sklapanju Sporazuma o zajednidkom obavljanju djelatnosti predSkolskog odgoja i
obrazovanja s Op6inom Mrkopalj (izvjestitelj: Helena Pavii)

9. Prijedlog Odluke o izboru najpovoljnijih ponuda za prodaju neketnina u vlasni5fiu Opcine
FuZine (izvjestitelj : Josipa Vlahovii)

10. Prijedlog Odluke o sufinanciranju troSkova za prikljudenje nekretnine (gradevine) na sustav
javne odvodnje (izvj estitelj: Helena Pavi6)

I 1. Prijedlog Odluke o izrnjeni Odluke o davanju u zakup i na priwerneno kori5tenje javnih
powSina i zemlji5ta u vlasnistvu Op6ine FuZine (izvjestitelj: Maja Stardevid)

12. Prijedlog Pravila za upravljanje dokumentamim gradivom Opdine Fu2ine (izvjestitelj:
Helena Pavii)

13. Prijedlog Odluke o isplati nagrade nadarenim pojedincima (izvjestitelj: Maja Stardevii)
14. Prijedlog Odluke o progla5enju podasnog gradanina Opcine FuZine (izvj estitelj: Maja

Stardevi6)
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15. Prijedlog Odluke o utvrdivanju lokacija za kupanje i trajanje kupali5ne sezone u 2025.
godini (izvjestitelj: Helena Pavi6)

16. Izvje56e o lokacijama i kolidinama odbadenog otpada itroSkovima otklanjanja odbadenog
otpada u okoliS na podrudju Opcine FuZine za 2024. godinu (izvjestitelj: Helena Pavi6)

Predsjednik Valentin Crljenko izlazi iz vijednice i obavjeStava zainteresiranu javnost,
odvjetnika Danijela Juriia, Gorana Simca i Zlatka Grenka da je 9. todka Dnevnog reda
izostavljena s Dnevnog reda danainje sjednice.

Ad l.: Vijeinidka pitanja

Slijedom prijave predsjednik Valentin Crljenko poziva vijednike da upute vije6nidka pitanja
Predsjednik Valentin Crljenko daje rijed NataSi Marohnii Trglavdnik.

Nata5a Marohnid Trglavinik (2 pitanja)

Prvo pitenje:
Evo ja ttt odmah postoviti obo pitonja, a oba uputajem Naielniku.
U kotastorskoj opcini Vrata na katastarskoj testici 778, kojaje na Gmajni u neposrednoj blizini
igraliita nogometnog Huba Omladinac, a u vlasniStvu je Optine Fuiine nolazi se zgrado koja
je u prilitno ruievnom stanju u l@joj se goto|o svakodnevno igraju djeca. Konlaldirana sam

od strane stanowila naselja Vrata po tom pitanju i zamoljena da Vam posnvim pitanje.
Buduii da je zgrada vlasniStvo Optine Fuiine zaito se ista ne odriava, uHoni ili osiguro od
mogutih ulazako, te tko te biti odgovoran ukoliko se neito dogodi?

Drugo pitanje:
Drugo pitanje je jednako uputeno Naielniku. DaHe 07.07.2022. godine polaenula sam na
platformi peticija.hr, peticiju pod nazivom protiv prometne izoliranosti Gorskog kotara.
Peticijom je prikupljeno blizu 1000 potpisa, njome se htjelo utjecari na pomak u situaciji
izosrankajavnog prijevoza za ikolarce i radne ljude prema srediitu Zupaniie, a osobito u naioi
Optini. Peticiju sam osobno dostqvila Vama buduti do ste peticiju tada podr1ali i obvezoli se

osobno dostaiti u Primorsko goransku iupaniju na razmatranie. Moje pitanje Vama

usmjereno je kome ste imenom i prezimenom predali peticiju u Zupaniii i koji odgovor ste

dobili?

David Bregovac: Obzirom da nemam informacije, dobiti 6ete odgovor pisanim putem. Hvala.

Predsjednik Valentin Crljenko daje rijed Nata5i BlaZevid Stardevid.

Nata5a Blaievid Star6evi6 (2 pitanja)

Prvo pitanje:
Dakle na proiloj sjednici Opiinskog vijeto postavila sam pitanje, radi se o djetetu kaii polazi
u Osnovnu ikolu u Rijeci s obzirom da ima poteikote u razvoju i zhog tih svoiih problema ne

moie pohailati ikolu u Fuiinama nego pohaila u Rijeci. S obzirom do u odgovora proili puta
je paZnja usmjerena na prijet'oznika ja bi sad malo preoblikovala pitanje. Mi iz proratuna
vidimo da Sto se tiie Osnovne ikole sufinanciramo i alaivnosti Osnovne Skole i ahivnosti
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logopeda, pme korakc u prometu, suJinanciromo prijevoz uienika, suJinanciramo obrazovni
moterijol i ikolsku opremu, sulinanciramo produieni boravak. Ala povuiemo poralelu koliki
iznos sredstava mi usmjeravamo prema tom djetetu ilije to dijete u odnosu na stoju generaciiu

dislviminirano, jer ono jedino nije financirano iz sredstavo Wine Fuiine?

David Bregovac: hvala na pitanju. Ja shva6am da je Vama to problem razumjeti jer se ne

razumijete u zakone, odluke, proradunska sredstva Zakon o proradunu i ostalim swarim4 iako

ste vei I godina vijednica, prije toga ste bili na listama pa biste trebali neke stvari znati. Kao
prvo to nije istina sto govorite, dijete ima osiguran prijevoz. Djetetu pla6a Ministarswo
obrazovanja, tj. ne djetetu nego prijevomiku prijevoz da ga vozi iz mjesta prebivali5ta do Skole

gdje je. To je jedna stvar. Druga stvar, ako netko plaia nekome na ruke nesto, Opcina to ne

moZe pokriti i to Vam je obja5njeno pro5li puta. To znadi jedino ispravno bi bilo, a Sto je i
redeno korisniku, da u dogovoru sa Skolom kojaje i duZna bila raspisati po zakonu taj prijevoz
raskine ugovor pa da se onda razgovara s tim prijevoznikom, ako mu je pranalo sredstav4 da

onda Skola koja je organizirala natjedaj traZi upit od institucija lokalne samouprave u ovom
sludaju Opcine FuZine i Ravne Gore kako bi onda mogao uii u proradun i taj obradun. Ovo Sto

se sad radi je nelegalno. To madi da bi mi sad trebali plaiati nekome radun, to madi da bi mi
sad trebali recimo zaposlenici Skole u produZenom, iako dobiva prijevoz da bi doSao do Skole,

pa netko smatra da je to jo5 malo, platiti jo5 dodatni prijevoz na osnow njezinog raduna iz
proraduna Opdine FuZine, madi to je zakonski nemoguie. To je protuzakonito i to Vam je ve6

odgovoreno i na Zupanijskoj skup5tini, obzirom da je VaS stranadki kolega postavio to isto
pitanje gospotli Editi Stilin, Prodelnici za Skolstvo i to je isto ona odgovorila Va5ern kolegi. Ja

razumijem taj VaS populizam i demagogiju. Razumijem da Zelite pomoii ljudima s vaSe liste,
to je meni sve ljudski. Toje sve normalno, ali naZalost mi u ovom sludaju u ovom trenutku ne

moZerno zakonski pomoii tom dovjeku. Vi biste trebali to znati jer ste 8 godina u vijecu, a joS

uvijek ne mate osnovne stvari, Zalosno.

Nata5a Blaievi6 Starlevid: Zalosnojejedino Sto Vi sad spominjete ljude koji su bili na nedijoj
listi, to je Zalosno. Spomenuli ste da ne moZete placati neSto Sto ide na ruke, a to su legalno
ispostavljeni raduni sa datumom, iznosom, potpisom i pedatom. Moje pitanje je bilo koliki
iznos Opcina daje to djetetu, odnosno je li ono diskriminirano od strane Opdine u odnosu na

drugu djecu,jer sva druga djeca u Osnovnoj Skoli, pomaiemo im na bilo koji nadin osim ovom
djetetu, ali dobro to je bio Vai odgovor. Hvala.

David Bregovec: Ako smijern odgovoriti pono!'no. Nanojte pretjerivati molim Vas, taj Vai
populizam i demagogiju, nema potrebe. Ja sam s tim dovjekom u komunikaciji ve6 godinu dana
i pokuSavali smo mu pomodi na sve moguie nadine legalno, a ono Sta Vi Zelite je nelegalno,
ali meni je razumljivo jer Vi volite nelegalne stvari raditi. Vi ste takva osoba i tako u stranci
radite.

Slobodan Hu5: Predsjednide molim Vas neka se drZi teme, a ne da drZi predavanja o nekim
populiznrima i ne mam demu.

Valentin Crljenko: Slobodane nisam Vam dao rijed, dajte molim Vas driite se reda. Ima pravo
na odgovor.

Slobodan Hu5: Ali samo na odgovor.

6



Valentin Crljenko: Pa 6u dopustiti odgovor.

Natala Blalevid Sterlevid: Molim da potkrijepite tu tvrdnju daja neSto volim nelegalno.

David Bregovac: Dao sam odgovor i nemam potr€be vi5e odgovarati.

Nata5a Bldevid Starlevid: Molim da potkrijepite tu tvrdnju nekim dinjenicama jer ste me

optuZili da volim nelegalno.

David Bregovac: Dao sam odgovor i nemam potrebe viSe odgovarati.

Netele Blalevid Starlevid: Ne nego se me optulili.

Valentin Crljenko: Samo bi jednu stvar rekao. NeCu vi5e dopuStati ovako uletavanje madaje
ovo zadnja sjednica ali necu dopustiti da ovo bude koko5injac. Znadi Natelnik ima pravo redi,
Vi imate pravo redi. Nikome nije netko prokleo nekoga tu.

Valentin Crljenko: Znan da je tetzk pojam ali znadi nije wijettanje. MoZe biti kleveta za Sto

Vi imate pravo se Zaliti.

Drugo pitanje:
Moje &ugo pitanje odnosi se takniler na ono lta sam pilala proSli put, a odnosi se na
postnljanje defibrilatora Kad sam postovila pita4je odgottorili ste da je postovljen na Gmajni.
E sad ja imam informaciju da taj defbrilator nije postavljen, da ga nema na zgradi od
Nogornetnog Huba i kad sam dotla do tog saznanja poslala sam mail sa upitom. PoStovani
noielniCe na protekloj sjednici opcinslag vijeta dobila sam odgovor vezano uz realizaciju
nabave defibrilatora da je isti postavljen na Gmajni. funima me kad je toCno nabovljen i
ugrailen, jeli postavljen na vanjskom dijelu zgrade te koliki su troil<ovi nabave? ukaliko nije
problem, molila bih do mi dostavite ra&tn Pitanje sam postovtla 24.02.2025., a odgovor jol
uvijek nisam dobila pa bi molila sada odgovor.

Helena Prvid: Poslali smo Vam odgovor.

Nate5e Blelevid Sterlevid: Ne.

David Bregovac: Dobiti 6ete pisani odgovor. Gotovo, hvala.

Helena Pevi6: Poslan Vam je odgovor.

Predsjednik Valentin Crljenko daje rijeE Tajani Kauzlarid Korici.

Tajanr Kaudari6 Korice (2 pitanja)

Prvo pitrnje:
Prvo pitanje je da slutajuci juCerainju emisiju na radiju GorsV kotar, odnosno Vai intemju
prilikom pitanja o toCki pridruZivanja djeijeg wtita Mrkopalj, djeCjem wtitu Snjeino pahulja,
odnosno radi neizglasavanja navedene toikz izjavili ste da su pojedini vijetnict citiram: ili
radi inata ili radi pomaganja vijetnitn nekom od zaposlenika wtiia ne izglasali toCfu pa bi
Vas molila da mi objasnite na koga se to kanbetno odnosi i ujedno na koji naCin se to toino
pogodje?

7

Nataia Blelevid SterIevid: Nelegalno je teZak pojam.



Drugo pitanje:
A &ugo pitanje je, takoiler prilikom interujua navodite da nekoliko obitelji na podruiju Opiine
Fu*ine citirom ponown: haraie Optinom, pa me kao vijetnika, kao stanowikg kao prhntnice
sa podruCja Optine Fuhine zanima o kojin je obiteAina rijei s obzirom da na to javno
prozivate dok spominjete to hmaCenje, pa pretposlwljam da imate neke dokaze, te Vas molim
da mi navedete imena obitelji. Hvala.

Predsjednik Valentin Crljenko zahvalio je vijecnicima na postavljenim pitanjima' a Nalelniku
i Jedinstvenom upravnom odjelu zahvaljuje na denim odgovorima

Ad.2:

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi daje prirnljen Prijedlog Godifnjeg izvjeStaja o izvr5enju
Proratuna @ine F 'rine za 2024. Bffiu.

Jasminka Budiselid obrazloZilaje drugu todku dnevnog reda.

kedsjdtrik Vdentin Crljenko owara raspravu.

Za raspravu se javila Nata5a BlaZevid Stard€vid.

David Bregovac smatra da nema potrebe za davanjem odgovora-

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu o drugoj todki dnevnog reda i daje na
glasovanje dono5enje druge todke dnevnog reda Prijedlog Godi5njeg rzvje5taja o izvrSenju

ProraCuna @ine FuZine za 2024. godinu.

S 4 (Ietiri) glasa ZA (Valentin Crljenko, Tajana Kauzlari6 Korica, Slavko Startevid i Marinko
Kauzlari6), s 3 (tri) glesa PROTIV (Sabina Urbanc, Slobodan HUI i NataSa BlaZevi6

Stardevi6) i s 2 (dva) glisa SUZDRZAII (Nataia Marohni6 Trglavdnik i Dario Colnar)

NIJE PRII{VAEEN

Godilnji izvjdtaj o izvr{enju ProreEune Opdine Frlime 2t 2024. godinu

Ad3.:

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi daje primljen Prijedlog Izvje3{a o izvr5enju Programa
gratlenja komunalne infrastrullure za 2024. godinu.

Josipa VlahoviC obrazloZila je tredu toCku dnevnog reda.

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspraw.
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David Bregovac: Hvala na pit,nju dobiti Cete konkretne odgovore pisanim putem.



Za raspravu se javila Nata5a Marohnii TrglavCnik, a odgovore na pitanja dala je Josipa
VIahovi6.

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspraw o trecoj lodki dnevnog reda i daje na glasovanje
dono5enje trede todke dnevnog reda Prijedlog lzvje5da o izwSenju Programa gradenja
komunalne intastrukture za 2024. godinu.

NIJE PRIHVAEENO

IzvjeSde o izvr{enju Programa graalenja komunalne infrastrukture za 2024. godinu

Josipa Vlahovi6 obrazloZilaje detvfir todku dnevnog reda.

Predsjednik Valantin Crljenko owara raspraw.

Za raspraw se javila Nata5a Marohnid Trglavdnik i imijela svoje oCitovanje.

Predsjednik Valentin Crljenko zawara raspravu o ietwtoj totki dnevnog reda i daje na
glasovanje dono5enje detvrte todke dnevnog reda Prijedlog Izvje56a o izvrsenju programa
odrZavanja komunalne infrastrukture za 2024. godialu.

Sa 6 (5est) glasova ZA (Valentin Crljenko, Tajana Kauzlarii Koric4 Slavko Stardevii, Nata5a
Bla2evi6 Stardevii, Slobodan HuS, Marinko Kauzlarii), s 3 (tri) glasa SUZDITZAN (Sabina
Urbanc, Dario Colnar, Nata5a Marohnid Trglavdnik) donosi se:

IzvjeS6e
o izvr5enju Programa odrZavanja komunalne infrastrukture za 2024. godinu

Ad.5:

Predsjednik Valentin Crljenko imosi da je primljen Prijedlog Odluke o nadinu ostvarivanja
prednosti pri upisu djece u Djedji vrtii ..Snje2na pahulja" i Amandman na prijedlog Odluke.

Helena Pavii obrazloZilaje p€tu todku dnevnog reda.

Predsjednik Valantin Crljenko otvara raspra!'u.

S obzirom na to da se nitko nije javio za nrspravu, Predsjednik Valentin Crljenko daje rijed
Nata5i Marohnii Trglavdnik, koja je na temelju dlanka 50. Poslovnika Opcinskog vijeia
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S 4 (ietiri) glasa ZA (Slavko Stardevii, Marinko Kauzlarii. Valentin Crljenko i Tajana
Kauzlarii Korica). s I (jednim) glasom PROTIV (NataSa Marohnid Trglavdnik), s 4 (glasa)
glaso SUZDRZAN (Slobodan HuS, Nataia BlaZevid Stardevi6, Sabina Urbanc i Dario Colnar)

Ad.4.:

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi daje primljen Prijedlog IzvjeSia o izvr5enju Programa
odrZavanja komunalne infrastnrkture za 2024. godint.



Opcine FuZine (,,SluZbene novine Primorsko- goranske Zupanije" broJ 23/09 i 12/13 i
.,SluZbene novine Op6ine FuZine 02118 i 0l/21 podnijela amandman na prijedlog Odluke o

nadinu ostvarivanja prednosti pri upisu djece u Djeej i vrti6 ,,SnjeZna pahulja".

Amandnan glasi:

PredloZe se da u prijedlogu Odlukc o naiinu osuarivania prednosti pri upisu djece u Djeiji
wtit ,,Snjeina pahulja" ilanku 3. dodaje:

U jasliiku skupinu mogu se upisati djeca priie nawienih godinu dana iivota. Za tu djecu

.formirati te se lista iekanja do navriovanja prve godine iivota. Pravo upisa no listu iekania
stjeiu ono djeca koja prvu godinu iivola navriavaju u periodu od I . rujna do 31. prosinca

pedagoike godine u koju se upisuju. (lpis na ovaj naiin mogu ostvariti iskljutivo djeca s

podruija Optine Fuiine. Za dijete koje se nalazi na lisli iekania zo jaslitku skupinu do

novriavanja prre godine Zivota roditelji suJinanciraju iuvanje smieitaja sa 6096 mieseine

cijene vrtita od poietkt pedagoike godine do potetka polaienja jasliike skupine.

Nata5a Marohni6 Trglavdnik obrazlaie Amandman na prijedlog Odluke o nadinu ostvarivanja

prednosti pri upisu djece u Djedji vrti6 ,,Snjeina pahulja".

Predsjednik Valentin Crljenko owara raspraw.

Helena Pavi6 se javlja za rijed te Predsjednik Valentin Crljenko daje rijed Heleni Pavi6.

Helena Pavii objasnjava da je predani Amandman tehnidki neispravan zato Sto je prijedlog

amandmana na ovakav nadin u suprotnosti s ostalim odredbama prijedloga odluke.

Amandmanom se u dlanak 3. dodaje ovaj prijedlog, a dlanak 3. ima 8 stavak4 a u Amandmanu

nije definirano gdje se todno dodaje, a to mora biti navedeno. U dlanku 2. je na drugadiji nadin

rije5ena ista problernatika i te dvije stvari su onda u koliziji i iz tograzloga:e taj Amandman

kontradiktoran samoj Odluci i ne bi bilo mogude provesti Odluku na ovakav nadin. Mi imamo

u Prijedlogu odluke u stavku 2 da primamo pravo upisa imaju djeca s podrudja Opcine FuZine,

sva zainteresirana djeca, a onda bi prihvadanjem ovakvog Amandmana u dlanku 3. stajalo da

se duva mjesto, da postoji lista dekanja i da se to pla6a 60 posto. Znadi ista situacija bi nudila

2 ista rjesenja sto tehnidki nije ispravno. Pored toga u ovom Amandmanu se predlaZe da pravo

upisa u djedji vrti6 imaju djeca prije navrsenih godinu dan4 a toje u koliziji i s ovom Odlukom

aisostalimOdlukamaiopcimaktimawti6aiPravilnikomoupisuiOdlukomomjerilima
upisa i zakonskim odredbama jer je tamo definirano da se u vrti6 mogu upisivati djeca od

navrSene godine dana. Dakle joS jednom istidem da ovakav Amandman tehnidki nije ispravan

da ga se integrira u ovaj prijedlog odluke.

Predsjednik Valentin Crljenko daje rijed ravnateljici Djedjeg vrtiia,,SnjeZna Pahuljr'Mimi
Svast te je moli da iznese svoje oditovanje.

Ravnateljica Djedjeg vrti6a ,.Snjeina pahulja.' Mima Svast imosi oditovanje.

Za raspraw su se javili Nata5a Marohnii Trglavdnik, Tajana Kauzlarii Koricq NataSa BlaZevi6

Stareevie i Valeniin Crljenko, a odgovore na pitanja dali su Mima Svast i Helena Pavi6.

Nata5a Marohnii Trglavdnik odustaje od pisanog Amandmana
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Predsjednik Valentin Crljenko utvrduje daje NataSa Marohnii Trglavdnik odustala od pisanog
Amandmana.

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspra!,u o petoj todki dnevnog reda i daje na glasovanje
dono5enje pete todke dnevnog reda Prijedlog Odluke o nadinu ostvarivanja prednosti pri upisu
djece u Djedji vrti6 ,,SnjeZna pahulja".

S 9 (devet) glasova ZA (Valentin Crljenko. Tajana Kauzlarid Koric4 Slavko Stardevii, Nata5a
Bla:Zevii Stardevi6, Slobodan HuS, Marinko Kauzlarii, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataia
Marohni6 Trglavdnik) donosi se:

ODLUKA

Ad.6:

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen Zahtjev za Suglasnost na Odluku o
postupku i mjerilima upisa u Djedji vrtii ,,SnjeZna pahulja" za pedagosku g odinu 202512026.

Ravnateljica Djedjeg vrti6a..SnjeZna pahulja" Mima Svast obrazloZilaje Sestu todku dnevnog
reda.
Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspraw.

Nitko se nije javio za raspraw.

Predsjednik Valentin Crljenko zawara raspravu o Sestoj toeki dnevnog reda i daje na glasovanje
donoSenje Seste todke dnevnog reda Suglasnost na Odluku o postupku i mjerilima upisa u
Djedji vrtii ..SnjeZna pahulja" za pedago5ku godiwt,202512026.

S 9 (devet) glasova ZA (Valentin Crljenko, Tajana Kauzlarii Korica. Slavko Stardevii, NataSa
BlaZevid Stardevi6. Slobodan HuS, Marinko Kauzlarii. Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nata5a
Marohni6 Trglavdnik) donosi se:

ODLUKA
o davanju prethodne suglssnosti

na Odluku o postupku i mjerilima upisa u DjeIji vrtid,Snjeina pahulja" za pedagoSku
godinu202512026

Ad.7:

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen Prijedlog Odluke o iznrjeni Odluke o
osnivanju Djedjeg vrtiia ,,SnjeZna pahulja".

Helena Pavii obrazloZila je sedmu totku dnevnog reda.

Predsjednik Valantin Crljenko otvara raspraw.

ll

o nadinu ostvarivanja prednosti pri upisu djece u Djeiji vrtid,Snjeina pahulja..



Za raspravu su sejavili Natasa Marohnii Trglavdnik i Natatu Blaievii Stardevid, a odgovore

na pitanja dali su Helena Pavii i Mima Svast.

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu o sedmoj todki dnevnog reda i daje na

glasovanje donoSenje sedme todke dnevnog reda Prijedlog Odluke o izrnjeni Odluke o

osnivanju Djedjeg vrtiia ..SnjeZna pahulja", FuZine.

S 9 (devet) glasova ZA (Valentin Crljenko, Tajana Kaudarid Korica Slavko Stardevid, Nataia

BlaZevii Stardevi6, Slobodan HuS, Marinko Kauzlarid, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Natasa

Marohnii Trglavdnik) donosi se:

ODLUKA

Ad.8:

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen Prijedlog Odluke o zajednidkom

obavljanju djelatnosti predskolskog odgoja i obrazovanja i sklapanju Sporazuma o

za.lednielom obavljanju djelatnosti predskolskog odgoja i obrazovanja s opcinom Mrkopalj.

Helena Pavii obrazloiila je osmu todku dnevnog reda.

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu o osmoj todki dnevnog reda i daje na

glasovanje donoSenje osme totke dnevnog reda Prijedlog odluke o zajednidkom obavljanju

I.i.l.tnorli pred5kolskog odgoja i obrazovanja i sklapanju Sporazuma o zajednidkom

obavljanju djelatnosti pred3kolskog odgoja i obrazovanja s Opdinom Mrkopalj.

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspra!'u.

Za raspravu su se javili Tajana Kauzlari6 Korica i Marinko Kauzlarii, a odgovore na pitanja

dali su Mima Svast, Helena Pavii i David Bregovac.

S 9 (devet) glasova ZA (Valentin Crljenko, Tajana Kauzlari6 Korica, Slavko Stardevi6, Nata5a

BlaZevid Stardevi6, Slobodan HuS. Marinko Kauzlari6, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataia

Marohnii Trglavdnik) donosi se:

ODLUKA
o zajedniEkom obavljanju djelatnosti predskolskog odgoja i obrazovanja i sklapanju

Sporazuma o zajedniEkom obavljanju djelatnosti pred5kolskog odgoja i obrazovanja s

Opdinom Mrkopalj

Predsjednik vije6a Valentin Crljenko se zahvaljuje ravnateljici Djedjeg vrti6a..Snjeina
pahulja" Mimi Svast koja napuSta sjednicu'

t2

o izmjeni Odluke o osnivanju Djeijeg vrti6a ,Snjeina pahulja", Fuiine



Ad.9:

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen Prijedlog Odluke o izboru najpovoljnijih
ponuda za prodaju nekretnina u vlasni5tw Opcine FuZine.

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu o devetoj todki dnevnog reda i daje na
glasovanje dono5enje devete todke dnevnog reda Prijedlog Odluke o izboru najpovoljnijih
ponuda za prodaju nekretnina u vlasniStvu Opcine FuZine.

ODLUKA
o izboru najpovoljnijih ponuda za prodaju nekretnina u vlasni5tvu Opdine Fuiine

Nataia BlaZevii Stardevi6 se javlja za rijed te Predsjednik Valentin Crljenko daje rijed Nata5i
BlaZevi6 Stardevii.

Nataia Blaievii Stardevii traZi da se u zapisnik unese da su ona i vijeinik Slobodan HuS

suzdrZani iz nzloga Sto prilikom dono5enja Odluke o prodaji nisu bili za to da se nekretnine
prodaju.

Za raspravu se javila Nata5a Marohnii Trglavdnik i na temelju dlanka 5l . Poslovnika
Opcinskog vijeia Opcine Fuiine (SluZbene novine Opcine FuZine broj 06/21) NataSa Marohni6
Trglavdnik podnosi usmeni Amandman.

Amandman glesl:

Predlaie se da u prijedlogu Odluke o sufinanciranju to\kova zo priHjueenje nelaetnine
(grailevine) na sustcu javne odvodnje

l3

Josipa Vlahovii obrazloZilaje devetu todku dnevnog reda.

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspraw.

Za raspraru su se javili Valentin Crljenko, Nata5a Marohnii Trglavdnik, Dario Colnar i Nata5a
Bla2evii Stardevi6, a odgovore na pitanja dali su Josipa Vlahovi6 i Helena Pavi6.

Sa 7 (sedam ) glasova ZA (Valentin Crljenko, Tajana Kauzlarii Korica, Slavko Stardevid.
Marinko Kauzlarii, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataia Marohnii Trglavdnik), s 2 glasa
SUZDRZAN (NataSa Blaievi6 Stardevid i Slobodan Hui) donosi se:

Ad.10:

Predsjednik Valentin Crljenko imosi da je primljen Prijedlog Odluke o sufinanciranju troSkova

za prikljudenje nekretnine (gradevine) na sustav javne odvodnje.

Helena Pavii obrazloiila je desetu toeku dnevnog reda.

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu.



ehnak 2. se briSe te Predlaiem da glasi:

Optina Fuiine sufinancirat te priHjuienje nebetnine na sustav javne odvodnje vlasnicima ili
suvlasnicima nelqetninq gratlevina, a koji no podrutju Wine Fuiine imaju prebivaliite u

trajanju od najmanje l0 godina na stupanja na snagu ove Odluke i koji podnesu zahtjev za
priHjuienje prema pruZatelju vodnih usluga u zakonskom roht. Iznos sufinanciranja jednakje
zo sve podnositelje zahtjeva koji zadovoljavaju navedene uujete, a mal<simalno do 50 posto
sufinanciranj e ukupnih troikova.

Predsjednik Valentin Crljenko owara raspraw.

Za raspravu su se javili Sabina Urbanc, Nata3a BlaZevid Stardevii, Tajana Kauzlarii Koric4
Marinko Kauzlari6, Valentin Crljenko, Slobodan HuS, a odgovore na pitanja dali su Helena
Pavi6 i David Bregovac.

Nata5a Marohnid Trglavlnik mijenja usmeni Amandman na nelin da on glasi:

Optina Fuiine suJinancirat te priHjuienje nelaetnine no sustov javne odvodnje vlasnicima ili
swlasnicima nelaetnina gratlevina, a kaji na podrucju Optine Fuiine imaju prebivaliite u
trajanju od najmanje 5 godina na stupanja na snagu ove Odluk i koji podnesu zahtjev za
priHjuienje prema pruiatelju vodnih usluga u zalutnslom roku. Iznos sufinanciranja jednakje
za sve podnositelje zahtjeva.

Na temelju dlanka 51. Poslovnika Opcinskog vijeda Opdine Fuiine (SluZbene novine Opiine
Fuine broj 06/21) predsjednik Valentin Crljenko daje na glasovanje moguinost usmenog
podno5enja amandmana Nata5e Marohnii Trglavdnik.

S 3 (tri) ghsaZA,2 (dva) glasa PROTM 4 (!etiri) glasa SUZDRZAN

NE PRIHVAEA SE
mogudnost usmenog podnoienja amandmana NataSe Marohnid Trglavlnik

Predsjednik Valentin Crljenko zawara raspravu o desetoj totki dnevnog reda i daje na
glasovanje donoSenje desete todke dnevnog reda Prijedlog Odluke o sufinanciranju tro5kova
za prikljudenje nekretnine (gradevine) na sustav javne odvodnje.

ODLUKA
o sufinanciranju tro5kova za prikljuienje nekretnine (grailevine) na sustav javne

odvodnje

Sa 7 (sedam) glasova ZA (Valentin Crljenko. Slavko Stardevid, Nata5a BlaZevi6 Stardevii,
Slobodan HuS. Marinko Kauzlarii, Sabina Urbanc, Dario Colnar), s I (iednom) glasom
PROTIV (NataSa Marohnii Trglavdnik) i s I (jednim) glasom SUZDRZAN (Tajana
Kauzlari6 Korica) donosi se:
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Ad.lt:

Predsjednik Valentin Crljenko izrosi da je primljen Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o
davanju u zakup i na priwemeno kori5tenje javnih povr5ina i zemljiSta u vlasni5tvu Wine
Fuiine.

Maja Stardevi6 obrazloiila je jedanaestu todku dnevnog reda

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspraw.

Za raspravu su se javili Nata5a BlaZevii Stardevi6 i Dario Colnar, a odgovore na pitanja dali
su David Bregovac i Maja Stardevi6.

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu o jedanaestoj todki dnevnog reda i daje na
glasovanje dono5enje jedanaeste todke dnevnog reda Prijedlog Odluke o sufinanciranju
tro3kova za prikljudenje nekretnine (gradevine) na sustav javne odvodnje.

S 8 (osam) glasova ZA (Valentin Crljenko. Tajana Kauzlari6 Korica. Slavko Stardevid,
Slobodan Hu5. Marinko Kauzlarii, Sabina Urbanc. Dario Colnar, Nata5a Marohni6 Trglavdnik)
i s I (iednim) glasom SUZDRZAN (NataSa Blaievii Stardevid) donosi se:

ODLUKA
o izmjeni Odluke o davanju u zakup i na privremeno koriStenje jarnih povrlina i

zemljiSta u vlasni5tvu Op6ine Fuiine

Ad.t2:

Predsjednik Valentin Crljanko iznosi daje primljen Prijedlog Pravila za upravljanje
dokumentamim gradivom Opcine FuZine.

Helena Pavi6 obrazloiila je dvanaestu todku dnevnog reda.

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspraw.

Nitko se nije javio za raspraw.

Predsjednik Valentin Crljenko zawara raspral,u o dvanaestoj todki dnevnog reda i daje na
glasovanje dono5enje dvanaeste todke dnevnog reda Prijedlog Pravila za upravljanje
dokumentamim gradivom Opcine FuZine.

S 9 (devet) glasova ZA (Valentin Crljenko, Tajana Kauzlarii Korica Slavko Stardevid, NataSa
BlaZevii Stardevi6, Slobodan HuS. Marinko Kauzlarii, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataia
Marohnii Trglavdnik) donose se:

Pravila za upravljanje dokumentarnim gradivom Opdine Fuiine
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Ad.l3:

predsjednik valentin crljenko iznosi da je primljen Prijedlog odluke o isplati nagrade

nadarenim pojedincima

Maja Stardevid obradoZila je trinaestu toCku dnevnog reda.

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspraw.

Nitko se nije javio za raspravu.

Predsjednik valentin crljenko zatvara raspravu o trinaestoj todki dnevnog reda i daje na

glasovanje donoienje trinaeste todke dnevnog reda Prijedlog Odluke o isplati nagrade

nadarenim pojedincima.

S 9 (devet) glasova ZA (Valentin Crljenko, Tajana Kauzlari6 Korica Slavko Stardevif, Nata5a

Bla2evi6 Stardevii, Slobodan HuS, Marinko Kauzlarii, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nata5a

Marohni6 Trglavdnik) donosi se:

ODLUKA
o isplati nagrade nadarenim pojedincima

Ad.14:
predsjednik valentin crljenko iznosi daje primljen Prijedlog odluke o proglaSenju podasnog

gratlanina Opcine Fuiine.

Maja Stardevi6 obrazloZila je detmaestu toCku dnevnog reda.

Predsjednik Valentin Crljenko owara raspraw

Nitko se nije javio za raspravu.

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu o detrnaestoj todki dnevnog reda i daje na

glasovanje donosenje detrnaeste todke dnevnog reda Prijedlog Odluke o proglasenju poCasnog

gratlanina Opcine FuZine.

s 9 (devet) glasova zA (valentin crljenko, Tajana Kauzlarid Korica slavko stardevii, Natasa

Blaievii Stardevi6, Slobodan HuS, Marinko Kauzlari6, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nata5a

Marohnii Trglavdnik) donosi se:

ODLUKA
o proglalenju polasnog gratlanina Opdine Fuiine

Ad.l5:

Predsjednik Valentin crljenko iznosi da je primljen Prijedlog odluke o utvrdivanju lokacija za

kupanje i trajanje kupali5ne sezone u 2025. godini.

Helena Pavi6 obrazloZilaje petnaestu todku dnevnog reda.

l6



Za raspraw sejavio Marinko Kauzlarii. a odgovore na pitanja dala je Helena Pavii.

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspraw o petnaestoj todki dnevnog reda i daje na
glasovanje dono5enje petnaeste todke dnevnog reda Prijedlog Odluke o uwr<livanju lokacija za
kupanje i trajanje kupaliSne sezone u 2025. godini.

S 9 (devet) glasova ZA (Valentin Crljenko, Tajana Kauzlarii Korica, Slavko Stardevi6, NataSa

BlaZevi6 Stardevid, Slobodan HuS, Marinko Kauzlari6, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nata5a
Marohnid Trglavdnik) donosi se:

ODLUKA
o utvrdivanju lokacija za kupanje i trajanje kupaliSne sezone u 2025. godini

Helena Pavii obrazloZila je Sesnaestu todku dnevnog reda.

Predsjednik Valentin Crljenko owara raspraw.

Za raspraw su sejavila Nata5a Blafuvid Stardevi6. a odgovore na pitanja dalaje Helena Pavi6.

Predsjednik Valentin Crljenko awara raspraw o Sesnaestoj todki dnevnog reda i daje na

glasovanje donoSenje Sesnaeste todke dnevnog reda Izvje5de o lokacijama i kolidinama
odbadenog otpada i tro5kovima otklanjanja odbadenog otpada u okoli5 na podrudju Opcine
Fufine za 2024. godinu.

S 8 (osam) glasova ZA (Valentin Crljenko. Tajana Kauzlarii Korica, Slavko Stardevid,

Slobodan HuS, Marinko Kauzlarii, Sabina Urbanc, Dario Colnar, NataSa Marohnii Trglavdnik)
i s I (jednim) glasom SUZDRZAN (Natasa Blazevii Stardevii) donosi se:

IzvjeS6e
o lokacijama i koliiinama odbalenog otpada i tro5kovima otklanjanja odbalenog

otpada u okoli5 na podrudju Opdine Fuiine za 2024. godinu

Nakon zavrienih rasprava po todkama dnevnog reda predsjednik Valentin Crljenko se zahvalio
svima na suradnji te zakljuduje 28. sjednicu Opcinskog vijeda Opcine FuZine u l9:15 sati.

Zapisnidar ednik

Manuel
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Predsjednik Valentin Crljenko owara raspravu.

Ad.16:

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljeno Izvje5ie o lokacijama i kolidinama
odbadenog otpada i tro5kovima otklanjanja odbadenog otpada u okoliS na podrudju Opcine
Fufine za 2024. godinu.


